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内容概要

鉴于研读真题的价值，为了满足考生的需要，我们编写了《考研英语历年真题全新解读》这本书。
本书在如下几个方面为考生提供复习帮助：　　1．以套题形式逆序编排，帮助考生了解最新出题动
态和趋势。
　　2．指出并详析每道题的考点，使考生了解出题角度，把握题目类型、出题模式和命题特点。
　　3．完形填空、阅读理解、翻译等各题均给出中文译文，便于考生尤其是基础较差的考生确切理
解原文含义。
　　4．完形填空、阅读理解部分均包含文章题材、体裁以及篇章结构分析，帮助考生了解篇章展开
脉络和段际逻辑关系，并列出核心词和超纲词，对长难句进行详析。
力图从词、句、篇各方面进行精析精解。
考生一书在手，不用再翻词典和语法书就能够读懂文章、抓住中心、把握观点、理解题意。
　　5．在讲解正确答案的同时，对错误选项也进行详细的分析，使考生了解正确选项的设置特点和
干扰项的陷阱所在，总结命题规律，培养正确的答题思路。
　　6．写作部分不但给出多个分数段样卷，而且分析讲解得分、失分的原因，使考生把握得分点与
失分点，进而指导自己的练笔，最大限度争取高分。
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作者简介

白洁，中国人民大学外语学院副教授，著名考研英语辅导专家，张锦芯教授考研辅导小组主讲。
长期从事考研英语研究和辅导工作，对考研英语词汇有深入研究，因教学经验丰富、对大纲把握准确
而深受考生欢迎。
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章节摘录

　　Habits are a funny thing. We reach for them mindlessly, setting our brains on auto-pilot and relaxinginto the
unconscious comfort of familiar routine. "Not choice, but habit rules the unreflecting herd,"William Wordsworth
said in the 19th century. In the ever-changing 21st century, even the word "habit"carries a negative implication.　
　So it seems paradoxical to talk about habits in the same context as creativity and innovation. But brainresearchers
have discovered that when we consciously develop new habits, we create parallel paths, andeven entirely new brain
cells, that can jump our trains of thought onto new, innovative tracks.　　Rather than dismissing ourselves as
unchangeable creatures of habit, we can instead direct our ownchange by consciously developing new habits. In
fact, the more new things we try——the more we stepoutside our comfort zone——-the more inherently creative
we become, both in the workplace and in ourpersonal lives.　　But dont bother trying to kill off old habits; once
those ruts of procedure are worn into the brain,theyre there to stay. Instead, the new habits we deliberately press
into ourselves create parallel pathwaysthat can bypass those old roads.　　"The first thing needed for innovation is
a fascination with wonder," says Dawna Markova, author of TheOpen Mind. "But we are taught instead to decide,
　just as our president calls himself the Decider. " She adds,however, that "to decide is to kill off all possibilities but
one. A good innovational thinker is alwaysexploring the many other possibilities. "
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编辑推荐

　　《2000~2009考研英语历年真题全新解读》形式逆序编排，帮助考生了解最新出题动态和趋势，详
析每题考点，帮助考生了解出题角度，把握题目类型、出题模式和命题特点，指出文章题材、体裁，
进行篇章结构分析，列出核心词和超纲词，对长难句进行详析，配套全文翻译，详析错误选项，讲解
得分、失分原因。
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